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مازندران، نخستین سفر استانی وزیر ورزش  
وزیر ورزش چند روز پس از 
کسب رای اعتماد در مجلس 
و در نخستین ســفر استانی 
با هدف بازدیــد از طرح های 
مازندران  اســتان  به  ورزشی 
سفر کرد. به گزارش خبرنگار 
خبرگزاری صدا و سیما، سید 
حمید سجادی صبح دیروز در 
نخستین برنامه اش در مازندران با همراهی حســین زادگان استاندار، تقی زاده 
معاون وزیر، شــمس الدین حسینی نماینده تنکابن، رامسر و عباس آباد، رنگرز 
مدیرکل ورزش و جوانان در گلزار شــهدای رامسر حضور یافت و به مقام شامخ 
شــهدا ادای احترام کرد.  بازدید از طرح های ورزشــی و افتتاح سالن مسابقاتی 

کلارآباد از برنامه های حضور سجادی در مازندران است.

تهران برترین هیات رزمی کشور شد  
هیات انجمن های ورزش های رزمی استان 
تهران در بین هیئت های رزمی کشــور عنوان 
نخست را کسب کرد. با توجه به شاخص های 
ارزیابی عملکرد، هیئت انجمن های ورزش های 
رزمی استان تهران در سال ۹۹ رتبه اول کشور 
را کسب کرد.  هیئت انجمن های ورزش های 
رزمی اســتان تهران در برگــزاری دوره های 
آموزشی، برگزاری مسابقات، تعداد ورزشکاران 
و مربیان دارای کارت عضویت فدراســیون و کارت بیمه ورزشــی و موارد دیگر 

بالاترین امتیاز را بین هیئت های رزمی کشور کسب کرده است

سفر عجیب و چند روزه رئیس کمیته فوتبال ساحلی به مسکو
 آورده حضور در روسیه برای فدراسیون چیست؟ 

در شــرایطی که تیم ملی 
فوتبال ســاحلی از حضور در 
محروم  جهانی  جام  مسابقات 
بود اما رئیــس این کمیته به 
همراه سرمربی تیم در سفری 
مســابقات  عازم  روزه  چنــد 
شــدند.  به گزارش خبرنگار 
ورزشــی خبرگــزاری فارس، 
مسابقات جام جهانی فوتبال ساحلی روز هفتم شهریور با قهرمانی تیم ملی روسیه 
به پایان رسید، مسابقاتی که تیم ملی فوتبال ایران از حضور در آن محروم شده 
بود. چندی پیش بود که کنفدراســیون فوتبال آسیا با توجه به جدول امتیازی 
بــرای انتخاب نمایندگان این قاره برای حضور در جام جهانی فوتبال ســاحلی 
تصمیم به حذف تیم ملی فوتبال ساحلی از مسابقات جام جهانی گرفت که این 
موضوع با اعتراض فدراســیون مواجه شد اگر چه آن اعتراض به جایی نرسید.در 
نهایت هم مسابقات برگزار شد اما در کمال تعجب و در شرایطی که تیم ملی ما 
در این مسابقات حضور نداشت سرمربی و رئیس کمیته فوتبال ساحلی در مسکو 
حضور پیدا کردند.البته شــاید حضور عباس هاشم پور سرمربی تیم ملی فوتبال 
ساحلی در این مسابقات به خاطر آنالیز تیم های حاضر جای توجیه داشته باشد 
اما سوال اینجا است که چرا رئیس کمیته فوتبال ساحلی در این مسابقات شرکت 
کرده است؟ طبق پیگیری های خبرنگار ورزشی خبرگزاری فارس، قرار بود عباس 
هاشــم پور و دستیار وی به مســابقات جام جهانی اعزام شوند اما امیر حسین 
محتشم که در حال حاضر در 3 پستِ رئیس کمیته فوتبال ساحلی، رئیس هیات 
فوتبال استان بوشهر و مدیرکل استاندارد البرز فعالیت می کند، نام دستیار هاشم 
پور را خط زده و خودش به جای وی به همراه ســرمربی عازم سفر چند روزه به 
روسیه شده است. بهتر است فدراسیون فوتبال و رئیس کمیته فوتبال ساحلی در 
مورد دلایل سفر به روسیه توضیح بدهند که حضور محتشم به عنوان رئیس این 
کمیته در مسکو چه آورده ای برای فدراسیون فوتبال و این کمیته داشته است؟

محمودزاده: عقد قراردادهای ریالی و یورویی
 با بازیکنان تراکتور به سازمان لیگ ارتباطی ندارد 

 مســئول کمیتــه نقل و 
انتقالات ســازمان لیگ گفت: 
قــرارداد بازیکنــان تراکتور را 
قانونــی ثبت کردیم و ســایر 
ندارد.   ارتباطی  به ما  مســائل 
گفت  در  محمــودزاده  فریبرز 
و گــو بــا خبرنگار ورزشــی 
خبرگــزاری فــارس، دربــاره 
مســائل مطرح شده درباره اینکه باشگاه تراکتور در اولین سال مالکیت محمدرضا 
زنوزی، قرارداد دو بازیکن خود را به شــکل ریالی و یورویی منعقد و این قراردادها 
را در سازمان لیگ ریالی ثبت کرده است، اظهار داشت: این موضوع به ما ارتباطی 
ندارد. قرارداد را به شکل قانونی ثبت کرده ایم و سایر مسائل مربوط برعهده کمیته 
انضباطی است که دخالتی در آن نداریم. وی افزود: اگر اختلافی بین طرفین قرارداد 
بود، برگه قرارداد رسمی و قانونی خود را در اختیار کمیته وضعیت قرار می دهیم زیرا 
مسئول رسیدگی است. باید درباره اینکه تخلفی رخ داده کمیته وضعیت رای بدهد.

دیدار پرسپولیس و استقلال تاجیکستان 
با حضور تماشاگران

باشگاه پرســپولیس اعلام 
کــرد دیــدار این تیــم برابر 
استقلال تاجیکستان با حضور 

تماشاگر برگزار می شود. 
به نقل از رســانه رســمی 
باشــگاه پرسپولیس و با اعلام 
امیرعلی حســینی مدیر امور 
پرسپولیس،  باشگاه  بین الملل 
کنفدراســیون فوتبال آســیا با پیشنهاد و تقاضای فدراســیون تاجیکستان در 
خصوص حضور تماشاگران در دیدار مرحله یک هشتم لیگ قهرمانان آسیا بین 

دو تیم پرسپولیس ایران و استقلال دوشنبه موافقت کرد.
طی نامه ارســالی »شــاهزاد« مدیر تیم اســتقلال تاجیکســتان به باشگاه 
پرسپولیس اعلام شد: کنفدراسیون فوتبال آسیا در خصوص حضور تماشاگران 
در ورزشــگاه برای دیدار پرسپولیس ایران و استقلال تاجیکستان، موافقت کرده 
و اعلام داشته است با توجه به حساسیت موضوع حضور تماشاگران در ورزشگاه، 
تائید می کنیم این بازی که از مرحله یک هشــتم لیگ قهرمانان ۲۰۲۱ آســیا 
برگزار خواهد شــد با حضور تماشاگر و به صورت یک بازی نرمال و عادی انجام 
شود و طی آن، کلیه اقدامات و آماده سازی های لازم بهداشتی با تبعیت کامل از 
پروتکل های بهداشتی AFC و مراجع ذیصلاح در کشور تاجیکستان برگزار شود.

در پایان، »شــین منگیل« معاون دبیر کل مسابقات فوتبال در کنفدراسیون 
فوتبال آسیا نیز عنوان کرده است که بلیت این دیدار برای کنفدراسیون فوتبال 
آسیا ارسال گردد و این مسابقه با آماده سازی کامل و به بهترین شکل انجام شود

جانشین پیمان فخری مشخص شد
در  پیمان فخری  جانشین 
تیم ملی شمشــیربازی سابر 
مشخص شــد و به زودی به 
طور رسمی معرفی می شود. 

به گزارش خبرگزاری ایسنا 
تیم  پیمان فخری ســرمربی 
ملی شمشــیربازی سابر بعد 
از پایــان بازی هــای المپیک 
توکیو اعلام کرد که به علت خســتگی و مشغله زیاد از سمت خود در تیم سابر 

کناره گیری می کند.
با توجه به اینکه رئیس فدراســیون شمشیربازی اعلام کرده بود به یک شرط 
با این کناره گیری موافقت می کند که فخری از فدراســیون جدا نشود، بنابراین 
قرار است در ســمت دیگری در شمشیربازی فعالیت کند و مدیر فنی تیم های 

ملی سابر شود.

اخبار کوتاه

ایران در جدول مدالی بازی های پارالمپیک ۲۰۲۰ توکیو با 
۷ مدال طلا، شش نقره و یک برنز همچنان در رده دوازدهم 

قرار دارد. 
در هفتمیــن روز بازی هــای پارالمپیــک توکیو ســاره 
جوانمردی در تیراندازی و هاشــمیه متقیــان در دوومیدانی 
صاحب مدال طلا و رمضان بیابانی در تیروکمان صاحب مدال 
نقره  شدند. اکنون ایران با ۷ طلا، ۶ نقره و یک برنز همچنان 

در رده دوازدهم جدول قرار دارد.
تاکنون ســاره جوانمردی در تیراندازی، روح الله رستمی 
در وزنه بــرداری، وحید نوری و خیــرالله زاده در جودو و امیر 
خسروانی، مهدی اولاد و هاشمیه متقیان در دوومیدانی موفق 

به کسب مدال طلا برای کاروان ایران شده اند.
امــان الله پاپی و علیرضــا مختــاری در دوومیدانی، امیر 
جعفری، مصلحی فرد و منصور پورمیرزایی در وزنه برداری و 
رمضان بیابانی در تیروکمان موفق به کسب مدال نقره شدند. 
ســامان رضی در وزنه برداری هم موفق به کسب مدال برنز 

شده است.
شانزدهمین دوره رقابت های پارالمپیک توکیو از روز سه 
شــنبه دوم شهریور با برگزاری مراســم افتتاحیه رسما آغاز 
شــد. کاروان ایران در این دوره از بازی های پارالمپیک با ۶۲ 
ورزشــکار و ۲۱ نفر کادر فنی در ۱۰ رشــته ورزشی پاراوزنه 
برداری، پاراتیروکمان، پارادوومیدانی، پاراتکواندو، پارادوچرخه 
سواری، والیبال نشسته، بسکتبال با ویلچر، پاراکانو، پاراجودو 

و پاراتیراندازی حضور دارد.
ضرب هفتمین طلای کاروان ایران

با تیر ملکه تپانچه 
ساره جوانمردی با کسب مدال طلای بازی های پارالمپیک 
توکیو بــه پرافتخارترین پارالمپین تاریخ ورزش ایران تبدیل 

شد.
به گزارش خبرنگار اعزامی ایرنا به توکیو، در مرحله نهایی 
تپانچه ۱۰ متر پارالمپیک توکیو ســاره جوانمردی تیرانداز 
ایران در رقابت با هفت حریف دیگر خود به عنوان مدال طلا 

رسید.
در این مرحله که از ســاعت ۱۲ روز ســه شنبه )به وقت 
توکیو( در سالن آساکا برگزار شد، جوانمردی با کسب ۲3۹.۲ 

امتیاز بالاتر از ورزشکار ترکیه و مجارستان قهرمان شد.
جوانمــردی در مرحله مقدماتی با کســب ۵۷۲ امتیاز با 

اقتدار به فینال رسیده بود.
به این ترتیب جوانمردی به سومین مدال طلای خود در 
بازی های پارالمپیک دســت یافت. او در دوره گذشته در ریو 

هم دو مدال طلا گرفته بود.
جوانمردی توانست با این امتیاز رکورد جهان و پارالمپیک 
را از آن خود کند. رکورد پیشین ماده تپانچه بادی ۱۰ متر با 

۲3۸.۱ در اختیار جوانمردی بود.
ششمین طلای ایران با رکورد شکنی 

متقیان ضرب شد
هاشمیه متقیان با دســتیابی به مدال طلای پرتاب نیزه 
کلاس ادغامی F۵۵ و F۵۶ بانوان به جمع مدال آوران کاروان 

سردار دل ها اضافه شد.
مســابقات دوومیدانی بازی های پارالمپیک ۲۰۲۰ توکیو 
از صبح روز )سه شــنبه( با رقابت ورزشکاران در مواد مختلف 
 F۵۵ پیگیری شد که یکی از آنها پرتاب نیزه کلاس ادغامی
و F۵۶ بانوان بود. نماینده کشــورمان در این رقابت هاشمیه 
متقیان بود که با حدنصاب ۲۴.۵۰ متر در بین ۹ ورزشــکار 
پارالمپیکی دیگر رتبه نخست و مدال طلا را به خود اختصاص 

داد.
در این رقابت که از ســاعت ۱۰:۱۲ )به وقت محلی( آغاز 
شد، هاشمیان پنجمین پرتابگری بود که در میدان حاضر شد. 
او کار خود را با پرتاب های ۲۲.۹۴ و ۲۲.۹۸ متری آغاز کرد و 
در پرتاب سوم نیزه را به میزان ۲۴ متر و ۵۰ سانتیمتر پرتاب 

کرد که با این حدنصاب رکورد جهان را ارتقا بخشید.
متقیان در پرتاب چهارم نیزه را به طول ۲۴.۱۴ پرتاب کرد 

و در پرتاب پنجم حدنصاب ۲۴.۴۲ را برجای گذاشــت. او در 
نهایت با پرتاب نیز به طول ۲۲.۸۸ به کار خود پایان داد و در 
انتظار پرتاب رقبای خود از الجزایر، لتونی، آلمان و برزیل ماند.
ریسا روچا ماچادو از برزیل با حدنصاب ۲۴.3۹ متر و دیانا 

دادزیت از لتونی با رکورد ۲۴.۲۲ متر دوم و سوم شدند.
تاریخ سازی بیابانی؛ نقره کامپوند انفرادی مردان به 

نام ایران ضرب شد
مســابقات تیر وکمان بــازی پارالمپیک توکیــو در ماده 
کامپوند انفرادی مردان با کســب مدال نقره نماینده ایران به 

پایان رسید.
دیدار نهایی رقابت های کامپوند انفرادی پارالمپیک ۲۰۲۰ 
توکیو در مجموعه پارک تیراندازی یومنوشیما توکیو برگزار 
شد. »رمضان بیابانی« که توانسته بود در دیدار نیمه نهایی » 
چن لیانگ« از چین را از پیش رو بردارد در مسابقه نهایی به 
مصاف رکورددار پارالمپیک در رشته کامپوند انفرادی مردان 

رفت.
»هی ژیائو« از چین با ۱۴۸ امتیاز رکورد پارالمپیک را به 

نام خود ثبت کرده است.
این مســابقه با نتیجه بر ۱۴۷ بر ۱۴3 به ســود نماینده 
چین به پایان رسید تا نخستین مدال تاریخ کامپوند ایران در 
ادوار پارالمپیک به نام رمضان بیابانی ضرب شود. بیابانی برای 
کسب این مدال کماندارانی از کشــورهای استرالیا، بلژیک، 

روسیه و چین را از پیش رو برداشته بود.
»چین لیانگ« که در نیمه نهایی مغلوب بیابانی شده بود 
در دیدار رده بندی با غلبه بر حریف اسلواکی مدال برنز را از 

آن خود کرد.
علی سینا منشازاده که یکی از امیدهای کسب مدال ایران 
در ایــن دوره از بازی ها بود در مرحله یک هشــتم نهایی به 

حریف فنلاندی باخت و حذف شد.
بانوی پرتاپگر طلایی: برای مدال طلا از ریو تا توکیو 

فقط تمرین کردم
بانوی پرتابگر طلایی ایران در بازی های پارالمپیک ۲۰۲۰ 
گفت که در بین مدال هایــش فقط همین تک مدال طلای 
پارالمپیک را کم داشــته و برای کســب آن از ریو تا توکیو 

تمرین کرده است.
هاشمیه متقیان روز )سه شنبه( در هشتمین روز بازی های 
پارالمپیک پس از پس از دستیابی به مدال طلای پرتاب نیزه 
کلاس ادغامی F۵۵ و F۵۶ بانوان اظهار داشــت: نمی توانم 
احساســم را بیان کنم و به زبان بیاورم. وقتی به این موضوع 

فکر می کنم، گریه ام می گیرد.
وی می گوید: برای رسیدن به مدال طلا از پارالمپیک ریو 
تا به اینجا هر روز تمرین کردم. حتی در زمان شــیوع کرونا 
هم تمریناتم را قطع نکــردم. رمز موفقیت من فقط تمرین، 

تمرین و تمرین بود.
این بانوی طلایی ایران خاطر نشــان کرد: تمام خانم های 
معلول می توانند روزی مدال آور پارالمپیک شوند، اگر برنامه 
و نقشه راه خوبی داشته باشند و البته خوب و درست تمرین 

کنند.
متقیان این را هم گفت: من مدال طلای آسیا، بازی های 
پاراآسیایی و جهانی را داشتم و در بین مدال هایم فقط همین 

یک مدال طلا کم بود که امروز به آن رسیدم.
اظهار خوشحالی ملکه تپانچه ایران از کسب طلا و 

رکوردشکنی
ساره جوانمردی بعد از کسب مدال طلای تیراندازی تپانچه 
۱۰ متر زنان پارالمپیک توکیو گفت: رقابت های خیلی سختی 
بود. خیلی خوشحالم طلای ریو را با رکوردشکنی تکرار کردم. 

هم رکورد مقدماتی و هم رکورد فینال را ارتقا دادم.
تیرانداز طلایی ایران می گوید: پنج ســال بسیار سخت را 
پشت سر گذاشــتیم چون به دلیل همه گیری کرونا معلوم 
نبود مسابقات پارا برگزار می شود یا نه. کرونا برای ما نوساناتی 

ایجاد کرد که باعث تشویش و نگرانی شد.
جوانمردی روز شــنبه ۱3 شــهریورماه در ماده ۵۰ متر 
خفیف هم به مصاف حریفان خود در پارالمپیک می رود و در 
این باره اظهار امیدواری کرد آنجا هم عملکرد خوبی از خود 
نشان دهد و مانند پارالمپیک ریو مدال بگیرد. این ماده بین 

خانم ها و آقایان برگزار می شود.
وی در پایان در پاســخ به این ســوال که برای آینده چه 
برنامــه ای دارید؟ گفــت: به خاطر خســتگی بیش از حد 
می خواهم اســتراحت کنم و پــس از آن بهترین تصمیم را 

درباره آینده می گیرم.
بیابانی: از همه حریفانم انتقام گرفتم

»رمضان بیابانی« پس از کســب مدال نقره تیروکمان در 
اســلحه کامپوند با بیان اینکه در فینال حریف چینی خیلی 

بهتر بود، گفت: در این رقابت ها از حریفانش انتقام گرفتم.
رمضان بیابانی دارنده تک مدال نقره تاریخ پارالمپیک ایران 
در رشته تیر و کمان کامپوند روز سه شنبه پس از کسب این 
موفقیت اظهار داشت: رقابت فینال دشوار بود. انصافا حریف 
چینی بهتر از من عمل کرد و من نیز شاید چون از نظر فکری 
بدلیل رسیدن به فینال به آرامش رسیده بودم نتوانستم مثل 

رقابت های قبل فینال ظاهر شوم. 
وی ادامه داد: باید تلاشــم را بیشــتر کنم تــا در آینده 
مدال های خوشرنگ تری بگیریم. حریفان در این رقابت ها را 
می شــناختم و توانستم از کسانی که پیش از این ایرانی ها را 

شکست داده بودند، انتقام بگیرم. 
وی با تقدیم مدالش به توانخواهان کشور، رهبری و مردم 
ایران از همه مســوولان فدراســیون تیروکمان، جانبازان و 
کمیته پارالمپیک تشــکر کرد. بیابانی درباره تیر طلایی که 
باعث شــد به نیمه نهایی صعود کند نیــز گفت که این تیر 
را خدا به هدف زده اســت چرا که او در شــرایط نامطمئنی 

شلیک کرده بود. 
کهتری: باخت منشازاده همه را غافلگیر کرد

ســرمربی تیم تیراندازی بــا کمان ایــران در بازی های 
پارالمپیک گفت: در بازی نماینده ایران در برابر کماندار فنلاند 

نتیجه ای رقم خورد که همه را غافلگیر کرد.
علی سینا منشازاده یکی از شانس های کسب مدال ایران 
در بازی های پارالمپیک توکیو با باخت در برابر فورســبرگ 
فنلاندی از حضور در جمع هشت نفر برتر تیر وکمان بازماند.
»مجید کهتری« بعد از این باخت با ابراز ناراحتی از حذف 
علی سینا منشازاده اظهار داشت: اگر بگویم در بین کمانداران 
ایرانی منشازاده بیشترین شانس برای رسیدن به سکو داشت 

اغراق نیســت اما متأسفانه وی با اختلاف ۲ امتیاز به حریف 
فنلاندی باخت و حذف شد.

کهتری این را هم گفت: همه از این باخت غافلگیر شدند 
و باید علل آن را در آینده بررسی کنیم.

مجید کهتری ســرمربی کمانــداران اعزامی به بازی های 
پارالمپیک توکیو بعد از کســب مدال بیابانی اظهار داشــت: 
اتفاقــی تاریخــی بود و ایــن مهم در حالی رقــم خورد که 
کمانداران ایرانی از پارالمپیک ریو به بعد در اردو حضور پیدا 
کردند. کسب مدال نقره پارالمپیک با کمتر از ۵ سال فعالیت 
نشان از آن دارد که ما ظرفیت های زیادی در این رشته داریم.

او با اشاره به نتیجه بیابانی در مسابقات کامپوند پارالمپیک 
عنوان کرد: در بازی برابر نماینده روســیه ملی پوش ما پنج 
امتیــاز عقب بود و این یعنی حذف؛ اما او توانســت بهترین 
عملکــرد را از خود به نمایش بگذارد و در تیر پایانی بازی را 
مســاوی و در نهایت در تیر طلایی بر این رقیب مقتدر غلبه 
کرد. رنگ مدال بیابانی می توانســت طلایی باشــد اما رقیب 
چینی او بســیار عالی بود و این موجب شد تا نماینده ما به 

مدال نقره بسنده کند.
کهتری با بیان اینکه این مدال آغاز راه توســعه کامپوند 
ورزشکاران پارالمپیکی است افزود: حضور علی سینا منشازاده 
و رمضان بیابانی نشان از آن دارد ظرفیت زیادی برای توسعه 
این رشته داریم. بی تردید این مدال آغاز راه توسعه تیر وکمان 
در بخش کامپوند اســت و مشــتاقان زیادی را به سمت این 

رشته سوق خواهد دارد
سرمربی پاراتیراندازی: جوانمردی بازهم توانایی 

رکوردشکنی دارد
ســرمربی تیم پاراتیراندازی ایران گفت: باشــناختی که 
از ســاره جوانمــردی دارم انتظاری جز مدال طــلا از او در 
پارالمپیک توکیو نداشتم و وی هنوز هم توانایی رکوردشکنی 

دارد.
حسین امیری  بعد از کسب مدال طلای ساره جوانمردی 
در پارالمپیک ۲۰۲۰ گفت: سطح بانوی تیرانداز در حد طلا 

است.
باید بگویم او همچنان می تواند رکورد پارالمپیک را ارتقا 

بدهد.
سرمربی تیم پاراتیراندازی خاطرنشان کرد: جوانمردی روز 
شــنبه هم در ماده ۵۰ متر خفیف مسابقه دارد و باتوجه به 
اینکه در پارالمپیک ریو هم در این ماده قهرمان شــده است، 
به طلای او فکر می کنیم زیرا سطح او در حد مدال طلا است.

امیری در خصوص عملکرد نمایندگان تیراندازی ایران در 
پارالمپیک توکیو افزود: هشت ماه روشی را در دستور کار قرار 
داده ام و با این روش کار کرده ایم که ای قدردارنی دارد حتی 
از ســمیرا ارم دیگر بانوی تیرانداز هم به خاطر زحماتی که 

کشید تشکر می کنم
صعود والیبال نشسته به نیمه نهایی  

تیم ملی والیبال نشســته ایران در آخرین مسابقه مرحله 
گروهی 3 بر صفر چین را شکست داد تا بدون باخت حتی در 

یک ست به نیمه نهایی برسد.
 تیم ملی والیبال نشســته ایران با برتری 3 بر صفر مقابل 
تیم ملی چین در آخرین مسابقه مرحله گروهی، ضمن کسب 
ســومین برد پیاپی به عنوان تیــم اول گروه B راهی مرحله 

نیمه نهایی شد. 
این مسابقه عصر دیروز در سالن ماکاهوری در حالی برگزار 
شد که تیم ایران در دو مسابقه قبلی خود با برتری مشابه 3 
بر صفر مقابل آلمان و برزیل تنها تیم گروه بود که دو پیروزی 

به دست آورد. 
تیم ایران در مصاف با چین در ســه ست پیاپی و با نتایج 

۲۵ بر ۲۱، ۲۵ بر ۲۲، ۲۵ بر ۱۴ برنده شد. 
مهدی بابادی با کســب ۱۷ امتیاز آورترین بازیکن زمین 
شد.  هادی رضایی تقریبا از تمام داشته های خود مقابل تیم 
چین اســتفاده کرد تا آخرین مسابقه مرحله گروهی را هم با 

قدرت پشت سر بگذارند.

مدیر تیم فوتبال پرســپولیس، گفــت: نیامدن برخی از 
بازیکنان به پرســپولیس اتفاق مثبتی بود و از آنها تشــکر 
می کنــم که تیم دیگری را انتخاب کردنــد. به گزارش ایرنا، 
افشین پیروانی سه شــنبه در گفت و گویی اظهار داشت: در 
حالی وارد مســابقات لیگ قهرمانان آســیا خواهیم شد که 
در شــرایط مسابقات رســمی قرار نداریم و این مساله کار را 
برای همه نمایندگان ایران ســخت می کنــد. وی ادامه داد: 
متاسفانه برنامه مسابقات فوتبال ایران به شکلی است که نه 
تنها در این مرحله، بلکــه در صورت صعود در مرحله بعدی 
هم بدون این که در شــرایط مسابقات رسمی داخلی باشیم، 
حضور پیدا می کنیم. اگر برنامه ریزی به شکلی بود که حداقل 
چند مسابقه لیگ انجام بدهیم، به طور حتم بر عملکرد تیم 
تاثیرگذار بود؛ به ویژه اینکه تیم ها تغییر و تحول داشته اند. این 
مشکل برای همه نمایندگان ایران وجود دارد. البته از سوی 
دیگر رقابت های فصل گذشته هم طولانی شد و این بحث، در 
ایجاد شرایط فعلی دخیل است. مدیر تیم فوتبال پرسپولیس 

خاطرنشان کرد: تمرین جای دیدار تدارکاتی و دیدار تدارکاتی 
هم جای بازی رســمی را نمی گیرد. با این وجود، برای کمک 
به تیم، هر کاری لازم باشــد انجام می دهیم. بازیکنان و کادر 
فنی تلاش خود را به کار گرفته اند. استقلال دوشنبه در حالی 
وارد این بازی می شود که در عمل، در کوران مسابقات است. 
به قول گل محمدی، این تیم ســورپرایز این دوره از رقابت ها 
محســوب می شود. همچنین یک مســابقه داریم که آن هم 
در خانه حریف اســت و باید در چمن مصنوعی بازی کنیم.  
مسائلی را از سر گذرانده ایم که کمتر کسی فکرش را می کرد. 
این بار هم می رویم که نتیجــه دلخواه خودمان را بگیریم و 
هواداران را بار دیگر خوشــحال کنیم. پیروانی درباره ارزیابی 
خود از شرایط تیم در دوره نقل و انتقالات اضافه کرد: شکی 
نیست که پرسپولیس برای ادامه قهرمانی های پیاپی خود وارد 
مسابقات می شود. نفرات خیلی خوبی را هم جذب کردیم که 
مهم ترین ویژگی آنها، این است که با قلب شان به پرسپولیس 
آمده اند. باید دید کدام یک از بازیکنان حاضر شــده قید پول 

بیشتر را بزند و به تیمی برود که عاشقش است؟ چه بازیکنانی 
که از قبل در پرسپولیس بودند و چه آنهایی که تازه به جمع 
ما ملحق شده اند، رقم های بسیار بالاتر و گاه چند برابری را رد 
کردند برای این که به این پیراهن و تیمی برسند که شخصیت 
و ژن قهرمانی دارد.  وی تصریح کرد: البته درباره رقابت نابرابر 
و ناعادلانــه ای که بین تیم های دولتی و صنعتی وجود دارد، 
من همان شــب جشــن قهرمانی که همه در جشن و سرور 
بودند، صحبت کردم و هشدار دادم. با بودجه و پشتیبانی مالی 
دولتی که باشگاه های صنعتی دارند، رقابت خیلی سخت شده 
است. مشــخص است چه پول هایی رد و بدل شد. می گویند 
بــا نام آنها بازار گرمی کرده اند ولی آن چه عیان اســت، چه 
حاجت به بیان است. وقتی بازیکنی که خودش پیغام داد، آمد 
و صحبت کرد، یک دفعه پیشنهاد چند برابر را مطرح می کند 
و می رود، معلوم اســت چه شرایطی حاکم است. پرسپولیس 
البته با تلاش مدیران باشــگاه و کادرفنی و همکاری که بین 
آنها وجــود دارد و از رموز موفقیت و قهرمانی بوده، بازیکنان 

مورد نیاز را جذب کــرد. پیروانی در نهایت گفت: من اینجا 
اتفاقا می خواهم بگویم خدا را شکر برخی بازیکنان اصلا به 
پرسپولیس نیامدند. از آنها ممنون هستیم که نیامدند. این 
نیامدن به نفع پرســپولیس اســت. در تمام این سال ها که 
در پرســپولیس بازیکن، مربی، سرمربی و مدیرتیم بوده ام، 
بازیکنی به کار پرسپولیس آمده است که جدا از بحث مالی، 
با عشق و دلش، پرســپولیس را انتخاب کرده باشد. چنین 
بازیکنانی بیشتر می توانند به ما کمک کنند. بازیکنی که با 
یک رقم بیشتر یا با یک تماس تلفنی، مسیرش عوض شود 

به کار پرسپولیس نمی آید.

درخشش ایرانی ها در هفتمین روز مسابقات پارالمپیک توکیو

دو طلا برای زنان ایرانی

رقابت بین تیم های دولتی و صنعتی ناعادلانه است

پیروانی: خدا را شکر برخی بازیکنان به پرسپولیس نیامدند

ســعید معروف می گوید که خداحافظی اش از تیم ملی 
والیبال احساسی نبوده بلکه از مدت ها پیش همه جوانب 

آن را در نظر گرفته بوده است.
به گزارش ایســنا، پس از ناکام ماندن تیم ملی والیبال 
ایران در رقابت هــای المپیک صحبت هایی از خداحافظی 

باتجربه های تیم به گوش رسید.
تیم ملی والیبال ایران با شکســت مقابل ژاپن از صعود 
به مرحله یــک چهارم نهایی والیبــال المپیک بازماند تا 

ایران در این رقابت ها ناکام باشد.
پس از ناکام بودن تیم ملی والیبال ایران، سعید معروف 
کاپیتان تیم ملی با انتشار پستی در فضای مجازی از تیم 

ملی والیبال خداحافظی کرد.   
پس از خداحافظــی کاپیتان تیم ملــی والیبال ایران 
بسیاری از کارشناســان معتقد بودند که معروف می تواند 
دوباره به تیم ملی باز گردد و به والیبال ایران کمک کند. 
بســیاری خداحافظی معروف را احساســی دانســتند اما 
کاپیتان تیم ملی والیبال ایران با انتشــار پستی اعلام کرد 
که که خداحافظی اش از تیم ملی احساســی نبوده است. 

معروف نوشت:
»سلام به همه عزیزان

 بعد از چند هفته از آخرین بازی های ملی لازم دانستم 
چند نکته را به علاقه مندان والیبال توضیح دهم.

ایــن اطمینان را به همه عزیــزان می دهم که تصمیم 
بنــده در مــورد خداحافظــی از بازی های ملــی نه تنها 

احساســی نبوده بلکه از مدت ها پیش همه جوانب آن در 
نظر گرفته شده و در نهایت عملی شد هر چند که به هیچ 

عنوان تصمیم راحتی برایم نبود.
تمام این سال ها تلاشــم بر این بود که نماینده خوبی 
برای کشــورم و مردم عزیزم بوده باشــم کــه با توجه به 
پیام های سرشار از محبتی که از شما دریافت کردم، یقین 

دارم که نمره قبولی از شما گرفته ام. 
کاش  می توانســتم که تمامی این ســال ها را برایتان 
خلاصه کنم ولی بعید می دانم ممکن باشد که بیست سال 
فعالیت ورزشی در رده های مختلف سنی را، در چند خط 

نوشت. 
عشــق به والیبال به قدری بود که بــه تنهایی بتواند 
ســختی مســیر این چند ســال رو کمتر کرده و من را 
خوشــحال نگه دارد ولی مهمتر از همه این ها عشقی بود 
که شــما مردم عزیز به والیبال دادیــد و چنان انگیزه ای 
ایجاد کردید که باعث شــده فقط و فقــط به خوبی ها و 
لذت های این مســیر فکر کنم و بتوانم سال ها با خاطراتی 

که ساختید زندگی کنم.
در نهایت به خاطر وقت آزاد بیشتری که نصیبم شده، 
ترجیــح دادم که همزمان با بازی در تیم های باشــگاهی، 
فعالیتــم در زمینه های مختلف والیبال را ادامه دهم چون 
به هیچ عنوان قصد ندارم از والیبال جدا باشــم. دســت 
همه عزیزانی که همیشــه حامی  بنده بودند رو می بوسم 

و قدردانتان خواهم بود.«

سعید معروف: 

 فعالیتم را در زمینه های مختلف والیبال ادامه می دهم


